

## REFERAT

Bestyrelsesmøde 28.09.2017

### Fælleshusforeningen

Til stede: Mette, Stine og Lotte (referent). Afbud fra Jesper.

#### **Dagsorden:**

#### **Meddelelser:**

Mette orienterede om grønne arealer, dialog med grundejerforeningen.

#### **Store Mostedag:**

Jesper har skruetvinger og henter bålfad og mosteri hos Lotte i 66. Stine tjekker op på borde. Lotte skriver opslag – og opfordrer frivillige til at hjælpe.

Mette er på lukkeholdet. Lotte spreder smil:)

Finder sted søndag d. 8.10. kl. 11-13 i æblelunden mellem Sophie Magdelenes Vej og Biskop Svanes Vej.

#### **Datea:**

Opdateret opkrævning pga. ny BBR indkrævet pr. 1.10.

Datea vil gerne have os til at betale via netfaktura. Vi siger nej tak på nuværende tidspunkt, fordi det virker som overkill i forhold til niveauet af vore fakturaer.

#### **Hjemmeside:**

Lotte snakker med Rikke vedr. overlevering.

#### **Nøglesystem til hallen:**

Vi diskuterede modus for nøgleudlevering.

#### **Hold i hallen:**

Vi diskuterede, hvor tit gengangerhold skal have tilladelse til at bruge hallen. Hold skal godkendes forud for hver sæson og det skal sikres, at de annoncerer på [www.ebberød.dk](http://www.ebberød.dk), så beboere har mulighed for at tilmelde sig.

#### **Evt.**

#### **Næste møde:**

9.11. kl. 20:00 hos Lotte

Stine følger op med værkstederne om tilbud grønne arealer og Jesper melder tilbage om andre grønne arealer.